

Referat frå styremøte



Sted: Peisestova Dølehalli
Tid: Onsdag 26. september 2018 Kl.: 19:00 – 20:30
Til stades: Geir Notodden, leiar
Aksel Andersen, medlem
Bjørge Nordlien, medlem
Kåre Slåtta, medlem
Hege Bjåland, medlem.
Solveig Jamgrav, rekneskapsførar

Kopi til: Astrid Åmot, varamedlem
Terje Nilsen Haugen, varamedlem
Nunnun Gjersund, varamedlem
Ottar Gjersund, varamedlem

Varamedlemmer vert innkalla til alle styremøte og mottok alle referata. Disse har ikkje møteplikt eller stemmerett forutan når dei stiller for ein namngitt fast representant. Dersom du som medlem må melde forfall til styremøtet, så er det ditt ansvar at ein av varamedlemmane møter i ditt namn.

Sak 1/18 **Rekneskap**
Solveig orientera kort om rekneskapstal. Og kunne konkludere med at det var lite nytt sidan siste styremøte.
Styreleiar orienterar om installasjon av varmpumpe
Behandling:
Me har førebels et forventa overskot på kr 7000,-.
Konklusjon:
Me har ikkje handlingsrom for å gjera investeringar utover det som allereie er planlagt.
Handling:
Styreleiar vil sjå til at me har ein Vipps konto tilgjengeleg før basaren.
Styreleiar følgjer opp installering av varmpumpe i veke 40.

Sak 4/18 **Skolebygget**
Aksel legg fram ein plan og eit prisoverslag for drenering rundt bygget.
Behandling:
Planlegging av arbeidet er avslutta og graving tek til i slutten av veke 39.
Grus for dreneringa er komen på plass og avtale er gjort med maskinoperatør.
Konklusjon:
Arbeidet gjeng som planlagt i dei neste vekene.
Handling:
Aksel følgjer opp arbeidet på fredag og Geir / Kåre følgjer opp gjennom helga.
Aksel gir vidare beskjed om framdrift i neste uke og kallar inn mannskap på dugnad.

Sak 9/18 **Basar**
Bjørge orienterar om framdrifta i basarplanlegginga.
Eg minner om at styrets medlemar blei oppfordra til å tenke kreativt og koma med nye idear.
Målet vå vera å gje basaren eit løft både når det gjeld verde for innbyggerane og økonomisk for Dølehalli.
Behandling:
Bjørge si orientering viser at ho har full kontroll over detta prosjektet og at ho har danne ei gruppe som består av styrets varamedlemar til å hjelpe seg. Ytterlegare arbeidsoppgåver blir utdela etter kvart som me nærmar konn den aktuelle datoen.
Konklusjon:
Alt gjeng som planlagt, men underhaldning er ennå ikkje avklare.
Handling:
Geir syter for Vipps konto.
Geir gjer nærmare avtale med Ågapet.
Bjørge følgjer førespurnaden konns til kulturskulen
Kåre undersøker om skyttarlaget kan stå for luftgeværtevling på basaren.

Sak 10/18**Sceneoppgradering**

Me har etter kvart fått ein sliten scene og utstyret som nyttast der er også ganske utdatert.

Me må diskutere kva som kan gjerast for å gjera denne attraktiv og brukarvenleg. Tenk på teppe, måling av golv, lyd, lys, skjerm for projektor.

Behandling:

Styreleiar orienterte om at me kunne bruke følgjande prisar som rettleiande:

2 stk. trådlause mikrofonar kr 1500,-

*Lerret på 4*3 m kr 800,-*

Generell scenelys (led) kr 3000,-

Golvmåling, ekstra slitesterk: kr 3500,-

Sidan me har stram økonomi vil det ikkje ble satt i gang arbeidet med detta no me det fyrste. Me vil prioritera å gjera noko med golvet i fyrste omgang.

Konklusjon:

Styret meiner at det er passande å gjera detta nå i vinterhalvåret, men at økonomien må på plass fyrst.

Handling:

Styreleiar tek saken opp att til diskusjon når økonomien tillèt.

Sak 6/18**Diverse**

Her det fritt for alle å ta opp saker som bør behandlast eller informerast om.

Handling:

Inga saker.

Møt godt forberedt slik at me ikkje gjeng over den fastsette tida.

Helsing Geir